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Spiker:
U Domu vojske u Beogradu počeo je dvodnevi jesenji Festival zdravlja, u okviru kojeg će posetioci moći
bez zdravstvene knjižice i  čekanja provere svoje zdravlje i  posavetuju se sa lekarima. Ministarka
zadužena za demografiju, populacionu politiku Slavica Đukić Dejanović istakla je da su na festival pre
deset godina dolazili uglavnom stariji sugrađani po savet, a da je danas sve više mladih.

Ministarstvo odbrane Uprava za odnose sa javnošću



1/1

Medij:
Datum:

Emisija:

Početak Trajanje
Emisija

Prilog

31.10.2019

Rano jutro/Happy TV
31.10.2019 04:30:00 210:00
31.10.2019 05:28:00 1:41

Pogledaj video prilog

Autori:
Teme:

Happy

Redakcija
Vojska Srbije

Naslov: Festival zdravlja

1435

Spiker:
U Domu vojske u Beogradu počeo je dvodnevi jesenji Festival zdravlja, u okviru kojeg će posetioci moći
bez zdravstvene knjižice i  čekanja provere svoje zdravlje i  posavetuju se sa lekarima. Ministarka
zadužena za demografiju, populacionu politiku Slavica Đukić Dejanović istakla je da su na festival pre
deset godina dolazili uglavnom stariji sugrađani po savet, a da je danas sve više mladih.
 Slavica Đukić Dejanović, ministarka za demografiju i populacionu politiku:
Sajam zdravlja je između ostalog znatan zbog toga što je 350 hiljada ljudi prošlo kroz sajam i zbog toga
što mogućnost da se danas proveri šećer, poliindeks, da se testira aniksioznost, depresivnost, kako bih
strah od belog mantila svoj eigračke vode kod lekara, odnosno u najranijem detinjstvu, jesu one poruke
koje zapravo znače da čovek koji ima zdravlje ima nadu, onaj koji ima nadu ima sve.
Zoran Radojičić, gradonačelnik Beograda:
20.-godišnja tradicija ovog festivala i ogroman broj ljudi koji je predhodnih godina posetilo ovaj festival
koliko je ova tema važna, a koliko su Beograđani zainteresovani za ovu temu. Ja bih naglasio da je
prevencija nešto što je najvažnije u zdravstvu i medicini i da je o tome važno da pričamo i da skrećemo
pažnju ljudima na to, ali takođe ja naglašavam taj aspekt da puno ima mladih ljudi što je vrlo značajno,
a takođe i taj neki plan da u toku festivala se deca edukuju u smislu kako da brinu o svome zdravlju.

Ministarstvo odbrane Uprava za odnose sa javnošću


